



2021年海外青年臺灣觀摩團影片競賽



2021 Overseas Compatriot Youth Taiwan Study Tour Alumni Film Competition

**Step By Step Guide** 

# WHO CAN JOIN THIS ACTIVITY / 參賽資格

Alumni who participated in the Overseas Compatriot Youth Taiwan Study Tour from 1999 to 2020.

1990 年至 2020 年曾參與過 海外青年臺灣觀摩團的學員





# A GREAT NEWS / 好消息告訴你



The OCAC invites you to share the memories of those 21 days in Taiwan.

# From 5.17.2021-6.30.2021 Film a video and tell us your story.

還記得在臺灣的那21天嗎? 僑務委員會邀請你一同來回味那段美好時光 即日起至2021.6.30 就由<u>你的影片</u>來告訴我們你在臺灣的動人故事吧!



## Before starting to shoot..... 在開始之前……

Choose two questions you prefer the most from next page and share your thoughts in the film.

Films can be presented with various types that you like!

在下頁問題中選擇兩個你最喜歡的,並融入你的想法於 投稿影片中,影片可以任何你喜歡的方式呈現喔!!

※ See questions in next page ※ 來看看到底有那些問題吧!



Is there anything you would like to say to those who intend to visit Taiwan? 有沒有和想來臺灣的朋友說些什麼話?

## Did you ever return to Taiwan to study? If yes, did you receive any kind of assistance that impressed you? 到臺灣參訪之後是否有再來臺灣唸書,如果有,在這期

到臺灣參訪之後是否有冉來臺灣唸書,如果有,在這期間有沒有獲得印象深刻的幫助?

Do you have better understanding of where your father or mother comes from—Taiwan? 有更加深你對爸媽來自的國家-臺灣的認識嗎?

Did you travel with your friends or relatives to Taiwan after the Tour?

到臺灣參訪後是否有和親朋好友再來到臺灣旅遊?

What do you miss the most about Taiwan? People, events, or things? 最想念臺灣的什麼人、事、物?

What are the major differencesbetween Taiwan and other countriesor the country where you reside?Can you list a few positive things?臺灣和其它國家或是你所在的國家有什麼不一樣的地方,能不能請你舉幾個優點和大家分享?

What is the most impressive place in Taiwan? 對臺灣印象最深刻的地方是什麼?

What are your experiences and feelings about life after the study tour? 參加觀摩團後,對你的人生有怎麼樣的體會與感動?

# FILM REQUIRMENTS 徵件規格

- ✓ All videos with Traditional Chinese subtitles.
   整部影片要記得都要搭配正體中文字幕喔!
- ✓ A short video from 5-10 minutes will do. 影片不用太長, 5-10 分鐘就可以喔!

If you don't know how to do it. Don't worry!! Google Translate will help you. 不知道怎麼上正體中文字幕沒關係 Google 翻譯是你的好朋友

 ✓ The logo of "Let's talk about Taiwan!" must be shown on the screen during the whole video.
 Logo Download 影片全片須在畫面中壓上活動標誌 Logo

Video output ratio shall be 16:9. Resolution shall be above 1920\*1080.
 Film type shall be Mp4, Mpeg4.

影片輸出比例為16:9,解析度為1920\*1080以上,影片規格為Mp4、Mpeg4









2. Upload to your YouTube channel, set it as public video and provide a link on the official website.

上傳至個人Youtube頻道,將 影片設為公開,並提供連結到 活動網站

\*Friendly reminder : If your video exceeds 15GB, please upload the video to YouTube and provide the link on the Website 若你的影片容量超過15GB, 請直接上傳至你的Youtube頻道, 並提供連結到活動網站喔!



# PRIZES 競賽獎項

Prize	Number of Winners	Prize money (Tax included)
Gold Medal 600 秒說臺灣-金獎	1	NT\$60,000 and Certificate 獎金新臺幣 6 萬元及獎狀一張
Silver Medal 600 秒說臺灣-銀獎	1	NT\$30,000 and Certificate 獎金新臺幣 3 萬元及獎狀一張
Bronze Medal 600 秒說臺灣-銅獎	1	<b>NT\$20,000</b> and Certificate 獎金新臺幣 2 萬元及獎狀一張
Honorable Mention 600 秒說臺灣-佳作	2	NT\$5,000 and Certificate 獎金新臺幣5,000元及獎狀一張



## If You Still Have Some Questions..... Don't Worry ! Just Contact Us In Anyway.

TEL: 02-23928599 EXT: 12 or 26

Service Hours : (GMT+8) 09:30-18:00

E-mail : ocactaiwan@kingspread.com.tw

Line : @240notzx





202	1 Overseas Compatriot Youth	Taiwan Study Tour
	Alumni Film Compe 2021.5.17-2021	
Alu	mni of the Overseas Compatriot Youth Taiwan Study Still remember your time in Ta Share with us what happened	y Tour, it's time to come home! aiwan?
	Submissions called fo	or now.
	icipate and you have a chance to	
First Plac		Ird Place Honorable Mention
+	+ NI3307000 + NI32	LO,000 V N130,000
Submission time	2021.5.17-2021.6.30	
Participants	Alumni who participated in the Overseas Com to 2020 (year of participation shall be noted w	
Content of participation	Use local language to film a video to introduc political and economic infrastructure, college local youth.	
Participation method	All submissions shall be made through the int registration information on the official websit	
Video requirements	Number of participants 1-6 people in a team Less than 5-10 mi including opening	inutes Chinese subtitles throughout
The official we	bsite https://www.ocactaiwan.com/	

Event contact: ocactaiwan@kingspread.com.tw



<image/> <image/>
2021.5.17-2021.6.30     参加過臺灣觀摩團的學長姐們回娘家啦!     還記得來到臺灣的那些時光嗎?     快來跟我們分享你在臺灣的大小事吧!
<ul> <li>         ・ 全球徴件中,參賽就有機會拿獎金         ・         ・         ・</li></ul>
<b>投稿時間</b> 2021.5.17-2021.6.30
● 參賽對象 1990年至2020年曾參與過海外青年臺灣觀摩團之學員
<b>參賽內容</b> 透過影片以當地語言介紹來臺參訪國內政經建設、大學校院與國內青年交流之心得
<b>參賽方式</b> 參賽作品一律經由網路報名, 參賽者須於報名截止時間內上活動官網將相關報名資料填寫完畢並送出
┃影片規範 參賽人數 影片時長 影片語言 每組1-6人 以5分鐘至10分鐘為限,含片頭片尾 以當地語言拍攝,並全片搭配正體中文字幕
┃活動網站 https://www.ocactaiwan.com/
活動聯繫: ocactaiwan@kingspread.com.tw

活動聯繫: ocactaiwan@kingspread.com.tw

活動網站

活動粉絲團